
500 m²

Réf. 8774

Prix NC

Sospel
Maison à vendre (06380)
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A seulement 5 minutes du village historique de Sospel,  30 minutes de

Monte Carlo, 20 minutes de la promenade de Menton avec ses plages,

ses  restaurants,  ses  boutiques  et  le  musée  Jean  Cocteau,  cette

propriété  paisible  et  verdoyante  de  25  hectares  est  située  avec  sa

source  privative  d'eau  minérale,  une  maison  d'environ  500  m²  à

rénover,  une  grande  piscine  et  même  plusieurs  bassins  pour  la

pisciculture,  car  autrefois  on  y  élevait  des  truites  pour  les  meilleurs

restaurants de la Côte, et il  y avait aussi un court de tennis.Une petite

rivière traverse la propriété, irriguant le bosquet vert et ...

Only 5 minutes from the historic  village of  Sospel,  30 minutes from Monte Carlo,

15 minutes from the Menton promenade with its beaches, restaurants, shops and

the  Jean  Cocteau  museum,  this  peaceful  and  verdant  property  of  25  hectares  is

located  with  its  private  source  of  mineral  water,  a  house  of  about  500  m²  to

renovate, a large swimming pool and even several ponds for fish farming, because

in the past there were truite farm supplying best restaurants on the Coast, and there

was also a tennis court.A small river crosses the property, irrigating the green grove

and lawns.Incredible charm, ...
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